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A STUDY OF THE UHMWPE-GELS BY DIFFERENTIAL SCANNING CALORIMETRY

Maksimkin A.V., Chukov D.I., Stepashkin A.A., Tcherdyntsev V.V.

National University of Science and Technology “MISIS”, 119049, Moscow, Leninsky prospect, 4

This paper presents the results of studies of gels based on ultrahigh molecular weight polyethylene obtained by 
differential scanning calorimetry. It is shown that the crystal structure in the gels is depends on the concentration of the solvent 
and is and causes of the bimodal melting peaks. Reducing the concentration of solvent in the gel leads to crystallization of 
the polymer macromolecules, increases the size of the lamellar crystals and increases the overall degree of crystallinity. The 
greatest degree of crystallinity and the size of lamellar crystals have a gels, which was completely dried from the solvent 
(so-called xerogels). Results of this investigation shows the influence of the concentration of the solvent in the gel fibers to 
forming their optimal entanglement, which has a significant influence on the properties of the gel- spinning UHMWPE fibers.  
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В статье рассмотрены аспекты планирования работы городских автобусов и возможности оптимизации. 
Выявлены основные недостатки существующей схемы организации работы автобусного транспорта, такие как 
несоответствие спроса на перевозку и количества работающего транспорта, отсутствие мониторинга пасса-
жиропотоков, нерациональная организация рабочего времени водителей. При изучении вопроса рассмотрена 
и проанализирована работа нескольких городских автобусных маршрутов. Мониторинг пассажиропотока яв-
ляется первоочередной задачей для корректировки и оптимизации работы городского автобусного транспорта. 
Приведены преимущества и обоснования применения данных безналичной оплаты проезда. Получение инфор-
мации о количестве перевезенных пассажиров посредством Базы данных системы безналичной оплаты проезда 
представляет альтернативу применяемым способам. Также в статье выделены задачи, решение которых повы-
сит привлекательность автобусного транспорта для пассажиров и эффективность работы.
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In article aspects of scheduling of city buses and possibility of optimization are considered. The main shortcomings 
of the existing scheme of the organization of work of bus transport, such as discrepancy of demand for transportation 
and quantities of working transport, lack of monitoring of passenger traffics, the irrational organization of working 
hours of drivers are revealed. When studying a question work of several city bus routes is considered and analysed. 
Monitoring of a passenger traffic is a priority for adjustment and optimization of work of city bus transport. Advantages 
and justifications of application of data of non-cash payment of journey are given. Obtaining information on number of 
the transported passengers by means of the Database of system of non-cash payment of journey represents alternative 
to applied ways. Also in article the tasks which decision will increase appeal of bus transport to passengers and overall 
performance are allocated.
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Разработан сверхминиатюрный вихретоковый преобразователь для контроля физических параметров алюми-
ний-магниевых сплавов. Приведена структурная схема виртуализированного датчика на основе сверхминиатюрно-
го преобразователя. В статье описаны результаты исследования визуальных крестообразных дефектов, смоделиро-
ванных в сплаве алюминий-магний на глубине до 5 мм. Образы модельных дефектов получены с использованием 
Фурье-преобразователя измерителя электропроводности, разработанного авторами. Также с использованием ука-
занного измерителя электропроводности была исследована электропроводность в области сварных швов, соединя-
ющих пластин из алюминий-магниевых сплавов. Показано, что трансформаторный накладной вихретоковый пре-
образователь, на основе которого был изготовлен измеритель электропроводности неферромагнитных материалов, 


